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PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local                                 
al Sectorului 6 din data de 30.05.2024 

 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la orele 13:00 și s-au desfășurat online, în sistem                           
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare 
(link) transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
21 de consilieri locali din 26 de consilieri locali în funcție, iar pe parcursul şedinţei s-au 
conectat dl Pană, dl Paul Simion, dl Stanciu, d-na Trăistaru, dl Zainea. A lipsit dl Bordei. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin               
Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 964 din 29.05.2024, în temeiul dispoziţiilor art. 133 
alin. (2) lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b)               
şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință 
precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 964 din 29.05.2024 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.  
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate                           
pe site-ul instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local                         
și pe pagina de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 964 din 29.05.2024 
 

 
Nr.  
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 

6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 148/29.05.2024 privind alegerea 
preşedintelui de şedinţă pentru ședința extraordinară, convocată de 
îndată, din data de 30.05.2024 

2.  
 nr. 4  și nr. 

5  
 

Proiect de hotărâre nr. 149/29.05.2024 pentru modificarea 
Anexei la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 116 din 
data de 24.05.2024 privind aprobarea și finanțarea proiectului 
„Grădinița de vară” 2024  

 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI 
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3.  

nr. 1, nr. 4, 
nr. 5  și nr. 7 

 

Proiect de hotărâre nr. 150/29.05.2024 privind solicitarea 
împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6 de 
către Consiliul General al Municipiului București în vederea 
încheierii unui Acord de parteneriat în scopul 
asocierii/cooperării dintre Direcția Generală de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Sector 6 și European Social 
Network (ESN), alături de un consorțiu format din:    
SOS Children’s Villages International, Fuenlabrada City 
Council (Spania) SAMU (Spania), pentru aprobarea 
cheltuielilor legate de implementarea proiectului „We train to 
care and protect” (WTCP), ID: SEP-211056984, în cadrul 
cererii de proiecte finanțate de Comisia Europeană - apelul 
„Prevenirea și combaterea violenței de gen și a violenței 
împotriva copiilor - CERV-2024-DAPHNE”  

 
 Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   
Vom începe şedinţa noastră de astăzi cu efectuarea prezenţei! Sunt 21 de consilieri prezenți. 
Lipsesc dl Bordei, dl Pană, dl Stanciu, dl Simion Paul Eduard și dl Zainea. Dacă între timp se 
mai loghează doamne sau domni consilieri, vă rog să mă anunțați. 

Vom intra pe discuția dispoziției numărul 964 din 29.05.2024. Avem la dosar 
rapoartele de informare depusă de către responsabilul pentru societatea civilă prin care ne 
informează că față de proiectele depuse nu au fost primite propuneri, sugestii sau 
recomandări pentru amendarea acestor proiecte. Dacă sunt discuții pe ordinea de zi, vă rog? 

 Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Această ședință a fost convocată de 
îndată. Poate să-mi explice cineva motivele, vă rog! Mulțumesc! 

Dl Demirel Spiridon: Ce pot să vă spun este că sunt niște modificări de fond la 
proiectul cu “Grădinița de vară” privitoare la categoria de familii cărora se adresează acest 
proiect și anume, celor care locuiesc în Sectorul 6 și depunerea acestui proiect care necesită 
urgența obținerii acordului Consiliului General de Asociere de la Direcția de Asistență 
Socială. Pentru aceste motive s-a convocat ședința de astăzi, domnule Desculțescu! Dacă sunt 
detalii suplimentare la momentul discutării, colegii din executiv ne pot da mai multe 
elemente.  

Dl Alexandru Desculțescu: Mulțumesc! Şi mai este un subiect pe ordinea de zi, cel 
cu D.G.A.S.P.C. și acolo este urgent?  

Dl Demirel Spiridon: Păi de cel cu D.G.A.S.P.C.-ul vorbeam și de cel cu “Grădinița 
de vară”. Celălalt este cu alegerea președintei de ședință pentru această ședință.  

Dl Alexandru Desculțescu: Am înțeles că ați spus despre grădiniță, nu am înțeles că 
ați spus D.G.A.S.P.C.. 

Dl Demirel Spiridon: Este vorba de modificarea anexei privind proiectul “Grădinița 
de vară”. 

Dl Alexandru Desculțescu: Dorește să răspundă de la D.G.A.S.P.C.? 
Dl Demirel Spiridon: Dacă dorește să răspundă de la D.G.A.S.P.C., vă rog! 
D-na Gabriela Schmutzer, director general, Direcția Generală de Asistență 

Socială şi Protecția Copilului Sector 6: Bună ziua! Da, este urgent. Dacă nu depunem, nu 
câștigăm. Asta este, există un deadline pentru depunerea acestui proiect, suntem parteneri cu 
Rețeaua Europeană de Servicii Sociale, dânșii au depus aseară proiectul, avem nevoie și de 
girul consiliului pentru acest parteneriat. 

 Dl Alexandru Desculțescu: Şi când aţi aflat dumneavoastră despre acest proiect,                     
vă rog? Am înțeles că este urgent, dar de când se știe de acest proiect, s-a aflat ieri când l-au 
depus ei? 
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D-na Gabriela Schmutzer: Nu s-a aflat ieri, s-a aflat acum 3 săptămâni, timp în care 
noi am lucrat la acest proiect.  

Dl Alexandru Desculțescu: Mulțumesc! 
Dl Demirel Spiridon: Mai sunt alte discuții pe marginea ordinii de zi? Dacă nu mai 

sunt alte discuții, vă supun votului ordinea de zi de astăzi. Sunt voturi “împotrivă”? 
Dl Gicu Zainea, consilier local: Bună ziua! Îmi cer scuze, am intrat și eu!  
Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc! Suntem 22 de consilieri prezenți.  
Repet, sunt voturi “împotrivă” pentru ordinea de zi de astăzi? Sunt “abțineri”?               

Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, ordinea de zi a fost aprobată. 
Aș dori să vă propun ca, dacă sunteți de acord, să se voteze proiectele în ansamblu, 

așa cum s-au mai votat și în alte ședințe. Sunt voturi “împotrivă” pentru această propunere? 
Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, propunerea a 
aprobată.  

Vom intra pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 148/29.05.2024 privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă pentru ședința extraordinară, convocată de îndată, din data de 

30.05.2024. 

Vă rog, propuneri pentru acest proiect! 
Dl Alin Constantin Copaci, consilier local: Bună ziua! Grupul P.N.L. o propune pe 

doamna consilier Adina Nicolescu! Mulțumesc! 
Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc! Mai sunt alte propuneri? Dacă nu mai sunt alte 

propuneri, vă supun la vot propunerea grupului P.N.L., prin domnul Copaci Alin.                   
Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi 
“pentru”, doamna Nicolescu Adina este președintele de ședință pentru această ședință. 
Doamna președinte, vă rog, aveți cuvântul! 

D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Bună ziua! Mulțumesc!  
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 149/29.05.2024 

pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 116 din data de 

24.05.2024 privind aprobarea și finanțarea proiectului „Grădinița de vară” 2024. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă, viceprimar: Aș dori să întreb în legătură cu 

grădinița nr. 273 și grădinița nr. 230 care este relocată la grădinița nr. 273, dacă s-a clarificat 
aspectul legat de cererile care erau acolo și de posibilitatea de a fi introdusă și ea în circuit?  

D-na Adina Nicolescu: Da! Domnul director Florin Păun, dacă sunteți online sau 
altcineva de la Administrația Şcolilor? 

Dl Florin Păun, director executiv, Administrația Școlilor Sector 6: Bună ziua! 
Situația este exact la fel. Au trecut doar două zile, încă nu s-a clarificat legat de personal, 
lipsa de personal. 

D-na Adina Nicolescu: În regulă! Domnul viceprimar, mai doriți să adăugați ceva 
sau altcineva mai dorește să intervină?  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Voi propune atunci includerea grădiniței nr. 273. 
Amendamentul pe care l-am făcut și în ședința trecută.  

D-na Adina Nicolescu: Mai era o intervenție, dar vă rog, domnul Gâdiuță, dacă doriți 
să depuneți un amendament, va trebui să-l citiți din nou acum, nu-l putem lua în calcul pe cel 
de la ședința anterioară, deoarece nu este depus pentru această ședință.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Bun, imediat revin cu el.  
D-na Adina Nicolescu: Bun, mulțumim! Domnul Desculțescu doreaţi, să interveniți?  
Dl Alexandru Desculțescu: Da, mulțumesc! Referitor la modificările aduse anexe,i 

am citit că s-a introdus o restricție pentru înscrierea la grădinița de vară, și anume ca părinții 
copiilor să aibă de cel puțin 60 de zile mutația în Sectorul 6, corect? Înțeleg corect?  

Dl Florin Păun: Da, este corect. 
Dl Alexandru Desculțescu: Ce anume se dorește să se evite prin această restricție?  
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Dl Florin Păun: Încercăm să evităm situația în care părinții să-și facă domiciliu azi și 
își înscriu copiii mâine. Situații în care, de fapt, nu locuiesc în Sectorul 6. 

Dl Alexandru Desculțescu: Citind, eu am înțeles că este grădinița de vară pentru 
copiii înscriși în anul 2023- 2024 la grădinițe, înțeleg greșit? 

Dl Florin Păun: Nu, aveți dreptate, dar totuși este un element de siguranță.  
Dl Alexandru Desculțescu: Deci, copiii înscriși în grădinițe în anul 2023 - 2024 în 

grădiniță, da? Pot exista cazuri de înscriși în grădinițe ai căror părinți nu au domiciliul sau nu 
au mutație pe Sectorul 6?  

Dl Florin Păun: În principiu nu, dar să presupunem că părinții s-au mutat între timp 
în alt sector, dar au lăsat copiii în Sectorul 6, să zicem. Ar putea fi o ipoteză. Dar, totuși…  

Dl Alexandru Desculțescu: Asta încerc să înțeleg, ce anume cazuri încercăm să 
evităm și pentru un astfel de caz, dacă cineva s-a mutat, dar are copilul în grădiniță pentru că 
l-a înscris la momentul respectiv, legal, îi luăm dreptul să se scrie la grădinița de vară? 

Dl Paul Moldovan, administrator public: Bună ziua, doamna președinte, pot să 
intervin? 

Dl Alexandru Desculțescu: Vă rog! 
Dl Paul Moldovan: Domnul consilier Desculţescu, în principiu da, asta vrem să 

evităm, să plătim din banii contribuabililor din Sectorul 6 servicii de școală de vară pentru 
persoane care nu domiciliază sau nici măcar nu au reședința în Sectorul 6, pentru că grija 
noastră principală este legată de cetățenii sau de comunitatea din Sectorul 6. Sigur că există 
cazuri în care s-au mutat, de exemplu, în Bragadiru după înscriere și nu mai domiciliază nici 
măcar în București, dar în Sectorul 6 și atunci prioritizăm copii ai căror părinți sau locuiesc 
sau măcar au o viză de flotant în Sectorul 6. Și da, am introdus acea prevedere cu numărul 
minim de zile pentru că știm bine că există o practică generalizată în care unul dintre părinți 
sau ambii își fac pe ultima sută de metri flotant sau domiciliu în sectorul sau în UAT unde vor 
să dea copilul la școală și-l înscriu, iar unitățile de învățământ și inspectoratul nu au prevederi 
legale să nu accepte această înscriere. 

Dl Alexandru Desculțescu: Mulțumesc! Doar întreb, pentru că mi se pare ciudat, 
dacă n-am înțeles eu bine, grădinița de vară este accesibilă doar copiilor care sunt înscriși în 
anul școlar 2023-2024, cel care se închide acum, în curând. Și de aceea mă întreb copiii din 
anul cest an școlar în grădiniță nu au acces la grădinița de vară, dacă între timp s-au mutat în 
altă parte. Aceasta vreau să mi se clarifice, înțeleg dorința dumneavoastră, dar sunt copiii care 
la ora actuală sunt în grădiniță, dar în vară n-o să aibă acces la grădinița de vară, dar ei sunt în 
grădiniță la ora actuală legal.  

Dl Paul Moldovan: Da, pentru că prevederile legale actuale nu solicită ca la 
reînscrierea în fiecare an școlar părinții să prezinte dovada domiciliului sau a reședinței şi 
atunci da, există cazuri în care ei nu mai au treabă cu sectorul, evident. Aceasta este 
realitatea.  

Dl Alexandru Desculțescu: Şi încercăm să-i gonim pe cei care au fost înscriși, că 
există și un criteriu de continuitate al copilului în școala în care s-a înscris prima dată.  

Dl Paul Moldovan: Încercăm să prioritizăm copiii cu părinți în Sectorul 6 sau cu 
reședință, evident, dacă vor rămâne după aceea locuri și eu zic că vor rămâne, vor intra și 
ceilalți, dar o să vedem pe parcurs. Până una-alta, trebuie să avem grijă de cei care sunt în 
Sectorul 6, cu domiciliu și cu reședință.  

Dl Alexandru Desculțescu: Da, eu de aceea am întrebat pentru că nu înțeleg cum pot 
să existe cazurile acestea. Deci, nu văd cazurile, dar mi-aţi zis că poate s-au mutat între timp, 
ceea ce este OK! Mulţumesc!  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Dacă-mi permiteți?  
Dl Alexandru Desculțescu: Nu v-auziți, doamna președinte! Dl Gâdiuţa a cerut 

cuvântul!  
D-na Adina Nicolescu: Da, ne cerem scuze. Noi am avut o problemă de conexiune.  
Domnul Gâdiuță, vă rog! 



Page 5 of 8 

 

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Bun, din moment ce copiii deja s-au înscris în 
grădinițele Sectorului 6, acum vrem să-i eliminăm, chiar dacă ei fac parte din grădinițele 
Sectorului 6? Nu înțeleg rațiunea acestei propuneri. Mi se pare o economie de unde nu este 
cazul. Vorbim totuși de familii care au legătură cu Sectorul 6, pentru că acei copii sunt parte  
a acestor grădinițe și forma inițială a proiectului viza doar copiii înscriși în grădinițele 
Sectorului 6, nu viza copii care frecventau grădinițe din afara Sectorului 6, era vorba doar de 
copiii grădinițelor din Sectorul 6. Ori să aprobăm o formă a proiectului cu toți acești copii, iar 
acum să ne gândim că facem o economie și eliminăm o parte din copii, după ce s-a anunțat că 
toți acești copii sunt parte a programului, mi se pare cinic. Sunt familii care poate și-au făcut 
planuri că vor beneficia de acest program al Primăriei Sectorului 6, de acest program, 
binevenit, de grădinița de vară, pentru că proiectul a fost aprobat într-o anumită formă ori 
acum să modificăm după aprobare și să restricționăm pentru copii care, repet, sunt copii ai 
grădinițelor din Sectorul 6, nu din altă parte, nu mi se pare oportun. Nu cred că de aici este 
marea economie pe care o face Sectorul 6 din copiii grădinițelor ce frecventează Sectorul 6. 
Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: În regulă! Mulțumim! Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă 
nu mai sunt alte intervenții, domnul Gâdiuță, doriți să citiți amendamentul, să-l supunem la 
vot?  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Da. Este vorba de amendamentul la proiectul de 
hotărâre privind aprobarea implementării și finanțarea proiectului Grădinița de vară 2024: 
“Anexa proiectului de hotărâre se completează cu următorul rând în cadrul tabelului 
Grădinița nr.  273, 340 de locuri, 35 personal didactic, 2 didactic auxiliar, 22 nedidactic.              
Se include astfel în cadrul programului și grădinița nr. 273 pentru perioada 01-31.07.2024, 
bugetul se va suplimenta corespunzător, iar numerotarea va suferi modificările aferente”, 
astfel încât și cei din zona Ghencea Prelungirea Ghencea, să aibă în proximitate o grădiniță                          
la care să vină copiii, iar votul meu este total împotriva acestei variante de modificare                         
a proiectului propus astăzi care să excludă și copiii ce deja sunt parte a grădinițelor din 
Sectorul 6. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Supun la vot amendamentul domnului Gâdiuță. 
Se intră în procedură de vot.  
Dl Paul Eduard Simion, consilier local: Bună ziua tuturor, bună ziua domnul 

secretar general! Îmi cer scuze pentru întârziere!  
Dl Traian Pană, consilier local:  Bună ziua, domnule secretar, bună ziua, dragi 

colegi, sunt și eu prezent!  
Dl Demirel Spiridon: Sunt 24 de consilieri prezenţi. Avem 6 voturi “pentru” şi               

18 “abţineri”.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 18 “abțineri” și 6 voturi “pentru” (dl Bojdan, 

dl Desculţescu, dl Gâdiuţă, d-na Mitran, dl Ungureanu, dl Zainea), amendamentul a fost 
respins.  

Trecem acum la votarea proiectului. 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Sunt împotriva excluderii unor copii ce deja 

frecventează grădinițele din sector. Mulțumesc! 
D-na Georgeta Mitran, consilier local: Sunt pentru și în acest caz, înțelegând să nu 

votez niciodată împotriva copiilor. Mulțumesc! 
Dl Tiberiu Stanciu, consilier local: Domnul secretar, nu mă aud deloc? Sunt de la 

începutul întâlnirii.   
Dl Demirel Spiridon: V-am spus că vă vedem, dar nu v-am auzit. Abia acum vă 

auzim. 
Dl Tiberiu Stanciu: OK! Am votat cu “abținere” la amendament și “pentru” acum, 

nu s-a auzit, cred. 
 Dl Demirel Spiridon: Acum v-am auzit prima oară. Mulțumim!  
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Suntem 25 de consilieri prezenți la acest vot și avem 4 voturi “împotrivă” și 21 de 
voturi “pentru”. 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu patru 4 voturi “împotrivă” (dl Desculţescu,                    
dl Gâdiuţă, dl Ungureanu, dl Zainea) și 21 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 150/29.05.2024 privind 

solicitarea împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6 de către                         

Consiliul General al Municipiului București în vederea încheierii unui Acord de parteneriat 

în scopul asocierii/cooperării dintre Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Sector 6 și European Social Network (ESN), alături de un consorțiu format din: 

SOS Children’s Villages International, Fuenlabrada City Council (Spania) SAMU (Spania), 

pentru aprobarea cheltuielilor legate de implementarea proiectului „We train to care and 

protect” (WTCP), ID: SEP-211056984, în cadrul cererii de proiecte finanțate de                  

Comisia Europeană - apelul „Prevenirea și combaterea violenței de gen și a violenței 

împotriva copiilor - CERV-2024-DAPHNE”. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul Desculțescu! 
Dl Alexandru Desculțescu: Aș dori să ne prezinte puţin, doamna de la D.G.A.S.P.C., 

cu ce anume se ocupă acest proiect, primit așa din scurt? Mulțumesc! 
Dl Ştefan Viorel Florescu, consilier local: Îmi cer scuze domnul secretar, sunt 

“pentru” și mă retrag. Ca să știți, votul meu este “pentru”.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna director, dacă mai sunteți, vă rog să-i 

răspundeți d-lui consilier. 
D-na Gabriela Schmutzer: Sunt. Deci, proiectul își propune să creeze un set de  

instrumente care să folosească specialiști lor din domeniu și de asemenea, să instruiască un 
număr de specialiști din domeniu, astfel încât să contribuim la prevenirea și combaterea 
violenței de gen și a violenței împotriva copiilor. Face parte dintr-o linie de finanțare care este 
destinată protecției copilului și o să vedeți că, undeva la sfârșitul lunii septembrie, România, 
respectiv D.G.A.S.P.C. Sector 6, organizează în București un seminar cu această temă la care 
vom avea participare atât națională, cât mai ales internațională, a partenerilor noștri de la 
Rețeaua Europeană de Servicii Sociale.  

Dacă considerați că trebuie mai multe amănunte, eu zic că le-am prezentat cât de cât 
în nota de fundamentare și au fost preluate și în raportul de specialitate.  

Dl Alexandru Desculțescu: Ce fel de instrumente doriți să dezvoltați? Enumerați-ne! 
D-na Gabriela Schmutzer: Deci, instrumentele constau în modalități, în proceduri,   

în tipuri de abordări, în tipuri de seturi și de kit-uri de consiliere psihologică asupra copiilor, 
victime ale violenței și de asemenea kit-uri și instrumente de lucru pentru cei care lucrează în 
acest domeniu.  

Dl Alexandru Desculțescu: Și câți specialiști doriți să instruiți prin acest proiect?  
D-na Gabriela Schmutzer: Vor fi instruiți specialiștii din cadrul serviciilor care se 

ocupă D.G.A.S.P.C. de această latură a activității noastre, a asistenței sociale. Vor fi                      
10 specialiști instruiți în cadrul acestui proiect, de la D.G.A.S.P.C..  

Dl Alexandru Desculțescu: Și cât durează proiectul?  
D-na Gabriela Schmutzer: 24 de luni.  
Dl Alexandru Desculțescu: 10 specialiști?  
D-na Gabriela Schmutzer: Da.  
Dl Alexandru Desculțescu: Partea costurilor din proiect pentru D.G.A.S.P.C.                 

Sector 6 înțeleg că este 80.000 euro? 
D-na Gabriela Schmutzer: Totalul, da? La ce vă referiți?  
Dl Alexandru Desculțescu: La contribuția celorlalte entități.  
D-na Gabriela Schmutzer: Contribuția noastră este de 10%, a dumneavoastră,            

a Consiliului Local, este 8.025 euro echivalentul a 39.936 de lei. 
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Dl Alexandru Desculțescu: Nu, n-ați înțeles. Întrebarea mea este, într-adevăr sunt 
90% fonduri nerambursabile, am citit proiectul, și 10% de la buget, plus de la buget, alte 
cheltuieli neprevăzute, scrie în proiect. 

D-na Gabriela Schmutzer: Dacă vor exista cheltuieli neeligibile. 
Dl Alexandru Desculțescu: Dacă vor exista. Întrebarea mea este care este aportul 

celorlalte entități pe lângă cei 80.000? 
Dl Alexandru Desculțescu: Aportul celorlalte entități? Nu înțeleg. 
Dl Alexandru Desculțescu: Sunt şi alte entități în proiect. În proiect este 

D.G.A.S.P.C. Sector 6. Mai sunt cinci, patru, nu le știu pe de rost. 
D-na Gabriela Schmutzer: Ideea este că noi aprobăm aici finanțarea care poate fi 

accesată de către D.G.A.S.P.C. Sector 6. Pe noi nu ne interesează care sunt, care este 
finanțarea accesată de celelalte două entități, respectiv Rețeaua Europeană de Servicii Sociale 
și cei din Spania. Probabil că este undeva la același nivel, dar în momentul în care noi am 
intrat parteneri, acestui partener număr doi sau cât suntem noi aici, ni se alocă această 
finanțare maximă. Am înțeles.  

Dl Alexandru Desculțescu: Deci, dumneavoastră doriți să accesați această finanțare 
de 80.000 euro, 10% de la buget, 20% nerambursabili, pentru instruire?  

D-na Gabriela Schmutzer: Nu, nu, n-ați înțeles! Nu este vorba doar de instruire.  
Dl Alexandru Desculțescu: Explicați-mi încă o dată dacă n-am înțeles.  
D-na Gabriela Schmutzer: Ştiți ce se întâmplă, atâta vreme cât nu eşti din domeniu, 

este foarte greu să înțelegi ce înseamnă un set de instrumente. V-am spus că în urma acestui 
proiect, cei care se așează la masă vor crea un set de instrumente care vor fi materializate în 
niște proceduri de lucru, niște îndrumare, niște ghiduri ș.a.m.d., care pot fi aplicate de către 
specialiștii în domeniu în vederea combaterii, în primul rând, identificării semnelor de 
violență, identificării semnelor de copii care sunt supuși acestor abuzuri, după care 
modalitatea de tratare a lor, modalitatea de combatere, de prevenire a lor ș.a.m.d.. 

Dl Alexandru Desculțescu: Da, doamnă, modalitatea prin care dumneavoastră îmi 
prezentați, după 3 săptămâni de la aflarea existenței acestui proiect, aici în fața Consiliului 
Local, această explicație, care de altfel este cam subțire, mă îndreptățește să cred că nu se 
face altceva decât accesarea unor fonduri pentru a vă mai da niște prime pe acolo, niște 
activități care să justifice plata unor sume. Îmi pare rău că sunteţi în continuare la conducerea 
acestei direcţii foarte importante pentru oferirea serviciilor sociale în acest sector, iar acest 
proiect și felul în care conduceți direcția, denotă felul în care ați condus întregul mandat. 

D-na Gabriela Schmutzer: Eu aș vrea un drept la replică, vă rog frumos! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, viceprimar: Înainte, dacă se poate, să intervin și 

eu. 
 D-na Adina Nicolescu: Să o lăsăm pe doamna director să răspundă și după aceea și 

intervenția dumneavoastră.  
D-na Gabriela Schmutzer: Mi se pare că este o afirmație complet gratuită.             

Domnul Desculțescu, de-a lungul celor 4 ani de zile, am observat, cel puțin de jumătate de 
mandat este constant împotriva proiectelor D.G.A.S.P.C.-ului. Niciodată, domnul 
Desculțescu, care face acum afirmații vis-a-vis de modul în care este manageriată această 
direcție, considerată performantă de foarte multe entități și de foarte multe instituții, niciodată 
domnul Desculțescu nu a avut curiozitatea să viziteze direcția, un serviciu social, să ceară un 
raport de activitate, să se intereseze cu adevărat de ce face această direcție de asistență 
socială. Afirmația că luăm niște bani ca să ne facem niște prime înseamnă că aduce atac 
inclusiv Comisiei Europene, care finanțează acest proiect, rețelei europene de servicii sociale 
și mi se pare că o afirmație de genul acesta gratuită nu face cinste niciunui consilier local. Eu 
vă mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim, doamna director, ați răspuns domnului consilier 
Desculțescu.  Doamna viceprimar, vă rog! 
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D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Eu m-aș fi întors puțin la discuția spre instruire și 
și aș vrea să subliniez faptul că și dacă acest proiect ar fi finanțat doar instruirea specialiștilor 
din cadrul oricărei instituții publice, mi se pare extrem de relevant să luăm bani europeni 
pentru instruirea specialiștilor, mai ales că de câte ori se pune problema tăierii de fonduri, 
primele linii care dispar din bugete sunt liniile de instruire și profesionalizare. Trebuie să 
înțelegem cu toții că dacă vrem servicii de calitate trebuie să avem profesioniști pregătiți și nu 
vorbim doar de direcțiile generale de asistență socială, vorbim de toate instituțiile publice,             
de la cadrele didactice până la aparatul de specialitate al primarului. Eu nu văd absolut nimic 
în neregulă cu acest proiect, sper să iasă bine și să oferim servicii de calitate unității.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă mai dorește cineva să intervină? Dacă nu, 
vă propun să trecem la vot. Vă rog, domnul secretar general să ne ajutați! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Gheorghe Ciontu: Sunt “pentru” și vreau să fac o remarcă. Mă bucur că se 

termină în curând campania electorală și vom intra și noi în normalul discuțiilor. Mulțumesc! 
 Dl Alexandru Desculţescu: Votul meu pentru clanul de la D.G.A.S.P.C. este 

“împotrivă”. 
Dl Marius Ungureanu, consilier local: Sunt împotriva acestui mod de lucru în care 

Consiliul Local devine o subordonată a D.G.A.S.P.C.-ului și se convoacă ședințe de îndată 
pentru că nu au reușit să termine un proiect în 3 săptămâni. Vă mulțumesc!  

Dl Demirel Spiridon: Avem două voturi “împotrivă” și sunt 24 de consilieri prezenţi 
la acest proiect de hotărâre, dl Pascu nu raspunde, 22 de voturi “pentru”.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu două voturi “împotrivă” (dl Desculţescu,               
dl Ungureanu) și 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Dl Cristian Gabriel Pascu, consilier local: Îmi cer scuze, m-auziți, sunt “pentru”. 
Dl Demirel Spiridon: Da, vă auzim, acum rectific, 23 de voturi “pentru”, două 

“împotrivă”.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu două voturi “împotrivă” (dl Desculţescu,               

dl Ungureanu) și 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Mulțumim! La revedere! Declar ședința închisă!  
 
 
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                   Secretar general Sector 6, 
      Adina Nicolescu                                                                               Demirel Spiridon 

 
  
 


